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Panie Burmistrzu,

Klub Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa ,, Niezależni" ?ilraca się z interpelacjq dotyczqcq
proporylcji podwyżki cen ?,a wodę dla miejscowości obsługiwanych przez WPWIK to jest Rybnicy Leśnej i
Unisławia Slqskiego.

STAN FAKTYCZNY:

Pod obrady komisji ogóInej majqcej miejsce w dniu 22.06-2017- został radnym przedstawiony wniosek
WPWIK doĘczqcy podwyżki cen wody dla Rybnicy Leśnej i lJnisławia Ślqskiego.

W dniu 28.06.2017. uprzednio negafunie zaopiniowana rcłnłała nie została decyzjq Rady Miejskiej
przyjęta,

W konselwencji decyzję o nowych stalłkach podejmie organ nadzoru jakim jest w tym przypadku Wojewoda
Dolnoślqski.

Pragniemy zauważyć co następaję :

Zgodnie z zapisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków z dnia
07.06.200l ( Dz.U. 200l Nr 72 poz,747) doszło do zignorowania następujqcych zapisów :

l. Art.24,1.4 - który mówi o tym, ze Burmistrz po otrzymaniu propozycji podwyżki między innymi
weryfikuje koszty pod względem celowości ich ponoszenia.
Na padstavvie przebiegu obrad mamy pełne prało stwierdzić, że ąni Pan ąni panskie służby nie
dopełntły tegoż obowięku ponieważ na nasze wielolłotne zapytania o to co leży u podstawy tak
wysokiej podwyżki cen wody (l0% - przypomnienie autora) nikt na sali obrąd nie potrafił udzielić
stosownej odpowiedzi.
Do dzisiaj zresztq nie uzyskaliśmy na to pytanie odpowiedzi.

2. Art. 24,1.5. - hóry mówi o Ęm , że Rada Gminy podejmuje ucłMoły o zątwierdzeniu taryf w terminie
45 dni od dnia złożeniawniosku .
Tutaj z kolei zarzucamy Panu nieprzedłożenie projektu ucłałały w terminie gdyż ustavva mówi
wprost, że przedsiębiorstwo wodociqgowo kanalizacyjne ma obowięek w terminie 70 dni przed
planowanym dniem wejścia w Ęcie taryf przedstąlłić burmistrzowi wniosek o ich zatwierdzenie.
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Oznącza to Ęm samym, że Rada Miejskiej musi podjqc uchwałę o przyjęciu lub odmowie przyjęcia
taryf w terminie najpóźniej 25 dni przed wejściem ich w Ęcie, a w tym konlłetnym przypadku
podejmowaliśmy uchwałę w dniu 28.06. z terminem wejścia w żrycie nowych taryf od 01.07.2017.
czyli na 3 dni przed.

REASUMUJAC:

Pńskie działąnia dobitnie świadczq o tym, iż nie Ęlko niepo,łłłżnie traktuje Pan swoje obowięki,
ale również, a może przede wszystkim o tym, że nonszalancko podchodzi Pan do tematów ważnych
dla naszych mieszlrgńców - bo jak inaczej nanłać propozycję podwyZki cen wody o ] 0%.
Domagamy się aby w przyszłości dbał Pan bardziej o interes mieszkńców smtny stosujqc jeszcze
większq dbałość o cudze jak o własne Jinanse.
Oczekujemy na pisemnq odpowiedź co jest powodem podwyżki cen wody o 10% oraz co było
powodem zbyt późnego przekazania wniosku WPWIK Radzie Miejskiej Mieroszowa.

Przew odniczqcy Klubu Radnyc h : Mar iusz {,ic zb iński

ót-rł*;ę Ł'

Ewentualnq korespondencję w sprawie prosiłtty kieruwać na adres :

BIaRO Rady Miejskiej Mieroszowa

§trona 2


